



Obituary

Born: Monday, July 24, 1944

Died: Saturday, January 19, 2019

C'est avec tristesse que nous
vous annonçons le décès de

Mme Joyce Devost
née Young

Décédée le 19 janvier 2019 à l'âge de 74 ans. Fille de feu William Young et de feu Marie-Marthe Thibert, elle était l'épouse de feu Hubert Devost. Elle laisse dans le deuil ses enfants Josée Devost (Kevin Dignard) et Michel Devost (Adrienne Devost), ses petits-enfants Corey, Tyler et Kevin Jr Dignard et Nicholas et Alexander Devost ainsi qu'un arrière-petit-enfant Conner Dignard. Elle laisse également sa soeur Brenda (Young) Rannou (Robert Rannou) et son frère Gerry Young (Susi Young) ainsi que par ses beaux-frères, belles-soeurs, neveux et nièces. Les visites auront lieu de 13 h 30 à 15 h 00, le samedi 2 février 2019 à la Maison funéraire & chapelle Lafleur, 874, rue Notre-Dame, Embrun. Vos marques de sympathie peuvent se traduire par des dons à la Fondation du Centre hospitalier pour enfants de l'est de l'Ontario (415, chemin Smyth, Ottawa (ON) K1H 8M8). Pour plus d'informations, veuillez composer le 613-443-3286 ou téléco. 613-764-5279 ou présentez vos condoléances au site web: maisonfunerairlafleur.com ou par courriel: maisonlafleurhome@bellnet.ca.

It is with great sadness
that we announce the passing of

Mrs. Joyce Devost
née Young

Passed away January 19, 2019 at the age of 74 years. Daughter of the late William Young and the late Marie-Marthe Thibert, she was the spouse of the late Hubert Devost. She will be mourned by her children Josée Devost (Kevin Dignard) and Michel Devost (Adrienne Devost), her grandchildren Corey, Tyler and Kevin Jr Dignard and Nicholas and Alexander Devost and by her great-grandchild Conner Dignard. She also leaves her sister Brenda (Young) Rannou (Robert Rannou) and her brother Gerry Young (Susi Young) and by her brothers-in-law, sisters-in-law, nephews and nieces. The visitations will be held from 1:30 p.m. to 3 p.m., Saturday, February 2, 2019 at Lafleur Funeral Home & Chapel, 874 Notre-Dame Street, Embrun. Donations to the Children's Hospital of Eastern Ontario Foundation (415 Smyth Road, Ottawa (ON) K1H 8M8) would be appreciated. For more information, please call at 613-443-3286. Condolences may be faxed to 613-764-5279 or e-mailed to maisonlafleurhome@bellnet.ca or view our

Service Summary

Funeral Service

Visiting

1:30 PM to 3:00 PM, Sat Feb 02, 2019

Embrun-Maison funéraire Lafleur Funeral Home

874, rue Notre-Dame
Embrun, Ontario K0A 1W0

Joyce (Young) Devost

Provided by Maison Funeraire & Chapelle Lafleur Funeral Home & Chapel Casselman,
Embrun, Russell Inc.

website at maisonfunerairelafleur.com.